

To: 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e @gelderland.nl]
Cc: 5.1.2e || 5.1.2e @Rebelgroup.com]; 5.1.2e | 5.1.2e @gelderland.nl]
From: 5.1.2e
Sent: Thur 10/3/2024 12:54:21 PM
Subject: RE: GPM 17/10: concept draaiboek + vragen voor jullie
Received: Thur 10/3/2024 12:54:23 PM

O ja, er zijn inmiddels 44 aanmeldingen en 12 voorlopig!
Dus via de reminder zijn er nog meer gekomen.

5.1.2e
Van: 5.1.2e
Verzonden: donderdag 3 oktober 2024 14:53
Aan: 5.1.2e
CC: 5.1.2e
Onderwerp: RE: GPM 17/10: concept draaiboek + vragen voor jullie
5.1.2e,

Heel erg handig dit draaiboek!
Hieronder antwoord op jullie vragen.
In het draaiboek ook een paar dingen toegevoegd.

5.1.2e
Van: 5.1.2e <5.1.2e
Verzonden: woensdag 2 oktober 2024 12:41
Aan: 5.1.2e <5.1.2e @gelderland.nl>; 5.1.2e <5.1.2e @gelderland.nl>; 5.1.2e
<5.1.2e @gelderland.nl>
CC: 5.1.2e <5.1.2e @Rebelgroup.com>
Onderwerp: GPM 17/10: concept draaiboek + vragen voor jullie
5.1.2e,

In de bijlage vinden jullie het concept draaiboek voor 17 oktober. Wat punten ter toelichting en een paar vragen aan jullie:

1. Goed om te weten: we houden het gezien de beperkte tijd, simpel qua werkvormen. Switchen naar een andere omgeving of tool vinden we in dit volle programma niet wenselijk, daarmee verliezen we kostbare tijd. Deelnemers kunnen hun vragen en opmerkingen tijdens de presentaties kwijt via de chat. **Prima!**
2. We vragen iedere spreker om vooraf met ons een vraag of dilemma te delen, zodat we die achter de hand kunnen houden voor het geval de deelnemers niet direct vragen hebben. **Goed idee!**
3. Na afloop van iedere presentatie (behalve die over de Routekaart, zie volgende punt), vragen we of mensen behoefte hebben aan een praktisch vervolg in kleiner verband. Ze kunnen dit aangeven via de chat. **Ook een goed idee!**
4. 5.1.2e, we zijn met name bij de Routekaart een beetje bang dat dit teveel zenden wordt. We vragen 5.1.2e van Berenschot dus of ze de gemeenten ook aan het denken kan zetten, om iets van beweging te creëren. Kun en wil jij eventueel na haar presentatie nog iets vertellen over wat de provincie doet rondom het SLA / waar mensen terecht kunnen voor meer informatie / of een oproep doen aan de gemeenten om hen te activeren? **Ja dat is goed.**
5. Een praktische vraag: kunnen jullie op 17 oktober om 8.20 uur inloggen zodat we met jullie kunnen testen of alles werkt? Om 8.30 bellen de sprekers in om hetzelfde te doen. Het is fijn als wij dan al onze eigen techniek hebben getest. **Ja gaan we doen.**
6. Hoe willen jullie dit met de gedeputeerde doen? Kan zij eventueel ook eerder inbellen zodat we kunnen checken of het bij haar allemaal werkt? **Ans zal 10 minuten eerder inloggen, dat heb ik gevraagd.**
7. Zal de gedeputeerde ook slides willen laten zien? Zo ja, kunnen we die dan uiterlijk 15 oktober ontvangen? Dan zetten we die op de goede manier klaar, net zoals de andere presentaties. **Nee slides zijn niet nodig. De woordvoerder maakt een speech.**
8. Wie laat de deelnemers bij de start van / tijdens de online bijeenkomst toe? 5.1.2e mailde eerder al dat het heel vervelend is als mensen al worden toegelaten als we nog bezig zijn met testen. 5.1.2e en ik zullen mensen toe laten, en voor 9 uur alleen de sprekers en mensen die oefenen.

Dat was het voor nu! We horen graag jullie feedback op bovenstaande en het draaiboek. Zoals altijd zijn alle vragen, opmerkingen en suggesties welkom :-)

Met hartelijke groet,

44376839

0012

5.1.2e en 5.1.2e

5.1.2e

M: 5.1.2e

E: 5.1.2e

Ik ben beschikbaar op maandag, dinsdag en donderdag, van 10 tot 16 uur. Heb je een dringende vraag op een ander moment? Stuur me dan een whatsappje op 5.1.2e.